
 

 

 

 

Boxtel, 26 januari 2012 

 

Aan de accountant van de gemeente Boxtel 

 

 

1) U heeft tijdens u kennismaking met de gemeente Boxtel in de commissie BZ aangegeven op 

een vraag dat het gebruik van het extra overschot op de reserve Heffing 

afvalstoffenreiniging  voor andere doeleinden niet rechtmatig is. Betekent dit dan ook dat 

dit ook geldt voor het gebruik van het extra overschot (bijna 350.000 euro)van de 

reserve Rioolheffing? Dat wordt ook ingezet voor andere doeleinden. Het extra bedrag van 

beide heffingen, in totaal ongeveer 1,4 miljoen euro, wordt gebruikt voor een structurele 

bijdrage voor grote infrastructurele werken (het zogenaamde TALK-project). Dit speelt in de 

begroting van 2012 en volgende. Volgens onze opvatting kan het geld alleen besteed worden 

voor zaken die betrekking hebben op het doel van een van de beide heffingen 

(afvalstoffenreiniging of rioolreiniging). Bent u het hiermee eens? Het betreft immers 

heffingen die op basis van 100 procent kostendekkendheid worden geheven waarbij een 

reserve van circa 20 procent van de opbrengst van de heffingen wordt aangehouden om 

ongewenste schommelingen op de te heffen tarieven Reinigingsheffing of Rioolrecht te 

voorkomen. Een andere mogelijkheid is dat het teveel opgehaalde bedrag terugbetaald wordt 

aan de burgers. Is dit wel rechtmatig? 

 

2) Kan het jaarverslag waarin  het college dit verantwoordt toch voldoen aan de 

rechtmatigheidseis? En zo ja. Hoe dan?  

 

3) Bent u bereid hier extra aandacht aan te besteden bij de beoordeling van de jaarrekeningen 

in de komende jaren? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de raadsleden van: 

 

Boxtels Belang 

Ad van de Wetering 

 

CDA 

Wim van Erp en Betsie van der Sloot-van der Heijden 

 

D'66 

Jos Hegeman en Bart Louwers 

 

SP 

Eric van den Broek en Dave van de Ven 

 

VVD 

Paul van Hellemondt 
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